
Treść interpelacji nr 23/20 radnego Stefana Traczyka  w sprawie organizacji 

spotkań informacyjnych dot.  Budżetu Obywatelskiego Województwa 

Mazowieckiego 

 
Na podstawie § 58 Statutu Województwa Mazowieckiego oraz art. 23 ust. 5 ustawy z dnia  
5 czerwca 1998 roku o samorządzie województwa, w nawiązaniu do interpelacji złożonej na 
posiedzeniu Sejmiku Województwa Mazowieckiego w dniu 3 marca 2020 r. zwracam się  
z uprzejmym zapytaniem jak poniżej: 

W dniu 25 lutego 2020 r. w Otwocku w Biurze Poselskim Pani Poseł na Sejm RP Bożeny 
Żelazowskiej odbyło się spotkanie informacyjne z udziałem urzędników Urzędu 
Marszałkowskiego Województwa Mazowieckiego na temat Budżetu Obywatelskiego (BOM). 

Nie podlega wątpliwości, że promocja projektów, które zwiększają zaangażowanie społeczne 
 i świadomość obywateli jest potrzebna, a nawet pożądana. Jednak analizując publikacje jakie 
się ukazały w Internecie można by odnieść wrażenie, że projekt BOM jest jedynie sukcesem 
Polskiego Stronnictwa Ludowego. Dlatego w naturalny sposób nasuwa się pytanie, czy Urząd 
Marszałkowski występował z propozycją zorganizowania spotkań informacyjnych do posłów 
na Sejm RP wywodzący się z innych opcji politycznych niż PSL? 

 


